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PROTOKÓŁ NR LII/52/2022 
 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 10 lutego 2022 roku,  
która odbyła się w trybie zdalnym 

 
Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 
1990 roku (t.j. Dz. U. z 2021 r., poz. 1372 z późn. zm.) oraz art. 15 zzx ustawy z dnia 2 marca 
2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 
i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych 
(Dz. U. z 2021 r., poz. 2095 z późn. zm.). 
 
Obrady rozpoczęto o godzinie 1600. 
Obecnych 20 radnych. 
 
Porządek obrad 
1. Otwarcie sesji.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LI/51/2022.  
4. Temat wiodący:  

a) sport, 
b) kultura. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2022 rok, 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2041, 
c) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w roku 2023,  
d) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu, 
e) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu 
gminy biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, 
f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Płk. Władysława Kiełbasy, 
g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul.  Górnośląskiej.  

  6. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
  7. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
  8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 
10. Wolne głosy. 
 
Do pkt 1 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk–Słomska przywitała 
wszystkich uczestników posiedzenia. Otworzyła sesję.  
Odczytała listę obecności – obecność potwierdziło 19 radnych. 
Upoważniła do prowadzenia obrad wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Michała Rupika na 
podstawie § 7 ust. 3 oraz § 16 Statutu Miasta Mikołowa. Przekazanie prowadzenia obrad sesji 
uzasadniła zakłóceniami na łączach internetowych.  
 
Do pkt 2 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik przedstawił porządek obrad, do którego zaproponował 
zmianę polegającą na wniesieniu do porządku obrad projektu uchwały z inicjatywy Mikołowskiego 
Towarzystwa Historycznego w sprawie zmiany nazwy „placu 750-lecia” na „plac Synagogi”, który 
był omówiony przez Komisję (Nr 1 ds. Samorządu) – druk h). 
Ponadto zaproponował wymianę druków następujących projektów: 
b) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2041, 
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e)  w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 
pożarnych z terenu gminy biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu 
lub ćwiczeniu. 
 
Radny Mateusz Bies zgłosił swoje uczestnictwo w obradach.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk–Słomska skorygowała 
podstawę prawną dot. przekazania przewodniczenia sesji wiceprzewodniczącemu wskazując § 7 
ust. 6 zamiast § 7 ust. 3 Statutu Miasta Mikołowa. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad ze zmianami.       
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie.  
Radni Agnieszka Fiola oraz Mateusz Bies głosowali „za” poza elektronicznym systemem 
do głosowania. 
 
Do pkt 3 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik przedstawił protokół z sesji nr LI/51/2022. 
Poinformowała, iż do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zmian. 
Protokół został przyjęty.  
 
Do pkt 4 a) 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik przywitał zastępcę dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji p. Joannę Bremer. Poinformował, że zostało złożone sprawozdanie MOSiR, które 
szczegółowo było omówione podczas posiedzenia Komisji Nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji 
i Promocji. 
Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag. 
 
Do pkt 4 b) 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik przywitał dyrektora Miejskiego Domu Kultury Izabelę 
Paździorek-Jakubowską, zastępcę dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej Annę Wojtkowską-
Witalę oraz dyrektora Instytutu Mikołowskiego Macieja Meleckiego. Przedstawił: 
- raport merytoryczny Instytutu Mikołowskiego - omówiony podczas posiedzenia Komisji Nr 7 
ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji, 
- sprawozdanie Miejskiej Biblioteki Publicznej - omówione podczas posiedzenia Komisji Nr 7 
ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji,  
- sprawozdanie Miejskiego Domu Kultury omówione podczas posiedzenia Komisji Nr 7 
ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji. 
Podziękował za przygotowanie materiałów tematycznych.  
Sprawozdania zostały przyjęte bez uwag. 
 
Do pkt 5 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik kolejno przedstawił projekty uchwał w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie na 2022 rok  
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez komisje: 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
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- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 1; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował naniesienie 
poprawek (błędy pisarskie) - skorygowanie zapisów w objaśnieniach do zał. nr 2 „Zmiany planu 
wydatków” polegające na zastąpieniu słów „dochodów” na słowa „wydatków” w informacji 
o ogólnym wzroście planu wydatków w działach: 700, 750, 801, 852 i 900.  
Skarbnik miasta Danuta Jasińska-Gdaniec potwierdziła i doprecyzowała powyższe propozycje 
zmian.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr LII/500/2022 została podjęta większością głosów.  
Radni Agnieszka Fiola, Mateusz Bies, Łukasz Ryguła głosowali „za” poza elektronicznym 
systemem do głosowania. 
 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2041 (druk skorygowany) 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. Komisja opiniowała przedłożony radnym skorygowany druk projektu. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr LII/501/2022 została podjęta większością głosów.  
Za przyjęciem projektu uchwały poza elektronicznym systemem do głosowania głosowali 
radni: Agnieszka Fiola, Mateusz Bies.   
 
c) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w roku 2023  
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez komisje: 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.  
Uchwała nr LII/502/2022 została podjęta większością głosów.  
Radni Agnieszka Fiola, Mateusz Bies głosowali „za” poza elektronicznym systemem 
do głosowania.   
 
d) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez komisje: 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr LII/503/2022 została podjęta jednogłośnie.   
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Radni Agnieszka Fiola, Mateusz Bies głosowali „za” poza elektronicznym systemem 
do głosowania.    
 
e) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych 
z terenu gminy biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 
ćwiczeniu (druk skorygowany) 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
przez komisje: 
- nr 1 ds. Samorządu pozytywnie wersja projektu zaproponowana przez radnego Adama 
Zawiszowskiego z uwagami radcy prawnego Anny Matan-Nowickiej odnośnie zmiany wyrażenia: 
„członków ochotniczych straży pożarnych” na „strażaków ratowników OSP”  - w głosowaniu: za 3 
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu pozytywnie przedłożony przez Burmistrza skorygowany projekt w głosowaniu: 
za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr LII/504/2022 została podjęta jednogłośnie.   
Radni: Ewa Chmielorz, Agnieszka Fiola, Mateusz Bies głosowali „za” poza elektronicznym 
systemem do głosowania. 
 
f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Płk. Władysława 
Kiełbasy 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 2.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.  
Uchwała nr LII/505/2022 została podjęta większością głosów.  
Radni Agnieszka Fiola, Mateusz Bies głosowali „za” poza elektronicznym systemem 
do głosowania.    
 
g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul.  Górnośląskiej 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 2.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 4.  
Uchwała nr LII/506/2022 została podjęta większością głosów.  
Radni Agnieszka Fiola, Mateusz Bies głosowali „za” poza elektronicznym systemem 
do głosowania.   
 
h) zmiany nazwy „placu 750-lecia” na „plac Synagogi” 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik przypomniał, iż projekt uchwały powstał z inicjatywy  
Mikołowskiego Towarzystwa Historycznego. Poinformował, że projekt uchwały był procedowany 
i wniesiony do porządku obrad na wniosek Komisji nr 1 ds. Samorządu.  
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Przewodnicząca Komisji nr 1 ds. Samorządu Aneta Esnekier przedstawiła przebieg 
procedowania projektu przez komisje Rady oraz poinformowała, iż komitet tej inicjatywy 
przedłożył projekt uchwały zawierający poprawki wskazane przez Burmistrza Mikołowa. 
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 
- radny Krzysztof Żur, 
- radny Jarosław Sworzeń, 
- radna Stanisława Hajduk-Bies, 
- burmistrz Stanisław Piechula, 
- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska. 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw 3, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr LII/507/2022 została podjęta większością głosów.  
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania.    
 
Do pkt 6 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że wpłynęły: 
- pismo Burmistrza jako informacja o zgłoszonych żądaniach dot. wydania decyzji o naliczeniu 

opłat planistycznych, 
- pismo Kancelarii Prezesa Rady Ministrów jako informacja o skierowaniu do Ministerstwa 

Infrastruktury uchwały Rady Miejskiej Mikołowa w sprawie stanowiska wyrażającego sprzeciw 
wobec przebiegu proponowanych nowych wariantów trasy linii kolejowych w ramach inwestycji 
Centralnego Portu Komunikacyjnego, 

- informacja o podjętej przez Sejmik Województwa Śląskiego uchwale – apelu do mieszkańców 
województwa śląskiego zachęcającego do szczepień przeciwko COVID-19, 

- informacja o podjętym przez Radę Gminy Wyry apelu dotyczącym zapewnienia jednostkom 
samorządu terytorialnego udziału w dochodach publicznych odpowiednio do przypadających im 
zadań, 

- pismo klubu radnych Obywatelskiego Komitetu Samorządowego informujące o zmianie składu 
osobowego klubu, 

- pismo Starosty Mikołowskiego Mirosława Dużego jako odpowiedź na zapytanie radnego 
Krzysztofa Jakubca w sprawie rozbiórki budynku przy ul. Katowickiej 93 w Mikołowie. 

 
Radny Krzysztof Jakubiec w nawiązaniu do pisma Starosty Mikołowskiego z dnia 4 lutego  
2022 r. w sprawie odpowiedzi na pismo Przewodniczącej Rady dotyczące udzielenia pisemnych 
wyjaśnień na zapytanie radnego Krzysztofa Jakubca o rozbiórkę budynku przy ul. Katowickiej 93  
w Mikołowie Kamionce, poinformował, iż wbrew temu co pisze Starosta, na sesji w dniu  
23 listopada 2021 r. wyraził wolę otrzymania na piśmie stanowiska Starosty w tej sprawie. Wystąpił 
z wnioskiem do Przewodniczącej Rady o dalszy tok postepowania.   
 
Radny Krzysztof Żur nawiązując do pisma w sprawie aktualizacji składu klubu radnych OKS 
poinformował, że sprawa dotyczy jego osoby. Poinformował, iż czuje się „niesmacznie”  
z powodu sytuacji jaka zaistniała, gdyż pomimo ostrzeżeń o wykluczeniu z klubu, nie otrzymał 
żadnej dokumentacji w tej sprawie i nie wie z czyjej inicjatywy to się stało i na jakiej zasadzie to się 
odbyło. Stwierdził, że jako wieloletniemu członkowi tego klubu należałoby się powiadomienie na 
piśmie. Poprosił, aby wobec tego przewodniczący klubu radnych OKS Jarosław Sworzeń 
przedstawił okoliczności i uzasadnienie tej decyzji. 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, iż Rada Miejska nie dysponuje żadnymi 
dodatkowymi dokumentami w tej sprawie, oprócz zawiadomienia o zmianie składu klubu. Odczytał 
pismo.   
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Radny Jarosław Sworzeń, przewodniczący klubu radnych OKS poinformował,  
iż przedstawiony dokument spełnia wymogi statutowe, czyli przedłożono zaktualizowaną listę 
członków. Poinformował, iż decyzja jest wynikiem jednomyślnego głosowania i że nie będzie 
więcej mówić o sprawach wewnętrznych klubu.  
 
Radny Krzysztof Żur przypomniał, że osoby zakładające OKS były o poglądach prawicowych  
i postsolidarnościowych. Stwierdził, że obecny skład „kaleczy” ten klub, odbiegając od poglądów 
założycieli. Zaproponował, aby OKS zmienił swoją nazwę, tak aby nie był kojarzony z pierwotnym 
klubem. Oświadczył, iż cieszy się, ze sam zachował „zdrowy kręgosłup”. 
Radny Jarosław Sworzeń, przewodniczący klubu radnych OKS poinformował, iż z radnym 
Krzysztofem Żurem była przeprowadzona rozmowa w tej sprawie i nieprawdą jest, że nie wiedział 
o wykluczeniu go z klubu. 
 
Radny Krzysztof Żur poinformował, że przekazano mu tę wiadomość, jednakże o skreśleniu  
nie było oficjalnej informacji ani też wiadomości na piśmie. 
 
Do pkt 7 
 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, iż: 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przekazane, 
- wszystkie ważniejsze wydarzenia okresu międzysesyjnego znajdują się w comiesięcznym 
Informatorze Urzędu Miasta, 
- w nawiązaniu do uchwały nr XXXVIII/329/2022 Rady Gminy Wyry z dnia 27 stycznia 2022 r. 
w sprawie podjęcia apelu dotyczącego zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego udziału 
w dochodach publicznych odpowiednio do przypadających im zadań, faktycznie zadań zleconych, 
za którymi nie idą środki finansowe gminom przybywa. Zaproponował, aby Rada Miejska 
Mikołowa również podjęła taki apel lub poparła apel Rady Gminy Wyry. 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik w nawiązaniu do powyższej sugestii o rozważenie 
podjęcia przez Radę Miejską Mikołowa podobnej uchwały jak Gmina Wyry zwrócił się z prośbą 
do Burmistrza Mikołowa o przygotowanie na następną sesję projektu uchwały w tej sprawie. 
 
Do pkt 8 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, iż wpłynęły interpelacje: 
1. Radnej Eweliny Kukli w sprawie naprawy nawierzchni drogi gruntowej ulic Podgórna 
i Na Stoku, 
 
2. Radnej Ewy Chmielorz w sprawie wspólnego stanowiska gmin powiatu mikołowskiego  
do  proponowanego przebiegu tras dużych prędkości w ramach CPK. 
 
Radna Ewa Chmielorz przedstawiła treść swojej interpelacji i wyraziła ubolewanie z powodu 
podpisania porozumienia gmin powiatu mikołowskiego z CPK. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula przedstawił dokument – stanowisko Zarządu Powiatu 
Mikołowskiego oraz władz gmin Powiatu Mikołowskiego odnośnie proponowanego przebiegu tras 
szybkich kolei w ramach CPK. Omówił okoliczności powstania dokumentu oraz przedstawił 
historię negocjacji z CPK.   
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik, z uwagi na problemy techniczne, ogłosił 5 minut 
przerwy, po której wznowił obrady. 
 
Nastąpiła dyskusja w której głos zabrali: 
- radna Ewa Chmielorz, 
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- burmistrz Stanisław Piechula, 
- wiceprzewodniczący RM Michał Rupik, 
- radny Andrzej Sukiennik, 
- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska. 
 
3. Radnej Anety Esnekier w sprawie modernizacji infrastruktury oświetleniowej w Mikołowie 
ze szczególnym uwzględnieniem os. Kochanowskiego.  
 
Do pkt 9 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, iż wpłynęły odpowiedzi na interpelacje 
z którymi można się zapoznać. 
 
W materiałach sesyjnych znajdują się odpowiedzi na: 
- interpelację radnej Ewy Chmielorz  w sprawie oświetlenia drogowego przy ul. Wojska 
Polskiego, 
- wniosek radnej Ewy Chmielorz  w sprawie oczyszczenia terenu dawnego Kółka Rolniczego, 
- interpelację radnej Aneta Esnekier w sprawie nadania nazwy placowi zabaw przy 
ul. Konopnickiej w Mikołowie oraz zwiększenia potencjału tego placu poprzez usytuowanie  
na jego terenie plenerowej biblioteczki, 
- zapytanie wiceprzewodniczącego RM Michała Rupika na jakim etapie jest termomodernizacja 
budynku przy ul. Podleskiej 60, 
- wniosku  radnej Ewy Chmielorz  w sprawie zalewana wodami ostatniego domu przy ul. Krętej, 
spływającymi z gminnej działki drogowej, 
- interpelacji radnego Krzysztofa Jakubca w sprawie negocjacji z GDDKiA w sprawie montażu 
sygnalizacji świetlnej w ciągu drogi DK 81 w rejonie Mikołów Młyn. 
 
Do pkt 10 
 
Radna Grażyna Ostafin, w imieniu aktywnych seniorów, korzystających z obiektu sportowego 
podziękowała burmistrzowi, dyrektorowi MOSiR Wojciechowi Tkaczowi oraz kierownikowi hali 
sportowej Maciejowi Tatarkiewiczowi za wsparcie i empatię.   
 
Radny Krzysztof Żur zwrócił się z prośbą do Burmistrza Mikołowa o remont szatni przy boisku 
klubu Burza Borowa Wieś. 

Radna Ewa Chmielorz poinformowała, iż 4 lutego br. powstała grupa inicjatywna mieszkańców 
miast i wsi znajdujących się na trasie planowanego przebiegu wszystkich linii szybkiej prędkości 
w ramach CPK. Odczytała informację ww. grupy inicjatywnej. 
 
Radny Krzysztof Jakubiec zwrócił się z prośbą do Burmistrza Mikołowa o przygotowanie 
informacji dla mieszkańców Mikołowa na temat zapowiadanej budowy dodatkowego toru na trasie 
kolejowej Katowice – Rybnik w ramach Kolei Metropolitalnej realizowanej przez Metropolię 
Górnośląsko-Zagłębiowską. 

Zastępca Burmistrza Mateusz Handel poinformował, iż Śląsko-Zagłębiowska Metropolia 
przygotowuje projekt rozwoju komunikacji lokalnego transportu publicznego, w tym też 
kolejowego. Projekt polega na skomunikowaniu wszystkich miast Metropolii. Planowane jest 
skorzystanie z ministerialnego projektu dofinansowania „Kolej +”, na który złożono 14 wniosków. 
Przebieg komunikacyjnej linii kolejowej na trasie Katowice-Mikołów-Orzesze-Jaśkowice będzie 
modernizowany po obecnym przebiegu linii kolejowej. Poinformował, iż przygotuje szczegółową 
informację na ten temat. 
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Radny Jan Przewoźnik poruszył tematy: 
- ustawy dot. zasad prostej procedury odrolnienia gruntów o pow. Do 500 m2 pod budowę domów 
dla dzieci rolników oraz budowy niewielkich domów bez konieczności uzyskania pozwolenia na 
budowę, 
- osłonowych form pomocy rządowych dla osób o najniższych dochodach tzw. tarczy 
antyinflacyjnej oraz dodatków osłonowych - omówił pokrótce znowelizowane zasady pozyskania 
takich pomocy, 
- planu wprowadzenia systemu kaucyjnego odbioru odpadów - plastikowych i szklanych butelek – 
omówił pokrótce temat.  

 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej podziękował za udział w obradach i ogłosił zamknięcie sesji ok. godz. 1750. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej – 
link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
 
Obsługa sesji: Wiceprzewodniczący  
 Rady Miejskiej 
(Grażyna Kozicka)  
 Michał Rupik  
(Katarzyna Pustułka)  
 
(Monika Graca-Kierzkowska)    

 

 


